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Wtoclaw'ek 77.A8.2019

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracam siE z uprzejmq proSb4 w imieniu mieszkaric6w

Wloclawka o posprz4tanie chodnikow po obu stronach mostu

stalowego im. Marszalka Edwarda Rydza-smiglego.

Trzeba usunqi gruz, piach, wyrastai4ce ,,zielsko".

Zvilaszcza chodnik, ktory nie zostat wyremontowany musi byi

ocryszczony i zabezpieczony w celu zwigkszenia bezpieczefistwa

na mo$cie.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprarvie.
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